
Tisztelt Varga Gyöngyi!  

Mai napon érkezett meg hozzánk a Gödöllői Szolgálat néven nyomtatott újság, melyben 

meglepődve olvastuk a Kisbalázs bölcsődéről Ön által elmondottakat. Az épület valóban szép és 

modern, csodálatos volt oda bevinni a gyermekünket, az első 2 hónap talán le is ment probléma 

mentesen, de aztán megérkezett Ön és senkivel nem egyeztetve elkezdte fóliák elhelyezésével 

átláthatatlanná tenni a bölcsődét, konkrétan lefóliázta az összes csoportszobába befelé nyíló ajtót, 

így veszélyeztetve az ott játszó gyerekeket és az ott dolgozó munkatársait. Észlelve az Ön által 

létrehozott véleményünk szerint veszélyes és balesetveszélyes állapotot, írtunk egy levelet a 

bölcsődének és kértük magyarázatukat a témában. Legnagyobb meglepetésünkre Ön és a 

Tagintézmény vezetője nem volt hajlandó írásban válaszolni a feltett kérdésekre, de jelezték, hogy 

szóban hajlandók velünk szülőkkel tárgyalni. Más lehetőség híján elmentünk meghallgatni Önt 

miért is jó nekünk szülőknek, hogy Ön és a munkatársa önfeledten rongálja a teljesen új bölcsőde 

biztonsági rendszereit, hallgattuk azon amatőr próbálkozását, hogyan igyekszik a döntését a 

gyermekek érdekére hivatkozva elfogadtatni, amikor látta ez nem megy, akkor időhiányra 

panaszkodva elővette az igazi arcát és próbált goromba módon elzavarni minket a tárgyalásról. 

Igazán akkor lett goromba és egyben véleményünk szerint felelőtlen, amikor szembesítettük azzal 

a ténnyel, hogy a saját maga által vezetett bölcsőde honlapján hirdetik, hogy az intézmény az 

MSZ 24203-7 szabvány előírásait betartva épült 

Kimásolt honlap az alábbiakban 

A  VEKOP-6.1.1-21 kódszámú (Bölcsődei férőhelyek kialakítása, bővítése c.) pályázat 

keretében a Premontrei u. 8. szám alatt egy 6 csoportos 84 férőhelyes bölcsőde építése 

valósult meg. 

Az új intézmény a 2022-es MSZ 24203-7 előírásai alapján készült, egy modern, 

akadálymentes, energiahatékony épület, jól megközelíthető, a szülők számára gépjármű 

parkoló, kerékpár-és babakocsi tároló áll rendelkezésre. A tágas gyermekcsoportok mellett 

sószoba,  mozgásfejlesztő, úgynevezett „Ringató” közösségi tér került kialakításra. A 

játszóudvar homokozókkal, párakapukkal, letelepített és mobil kültéri játékeszközökkel 

felszerelt. 
 

és az megköveteli az épület teljes átláthatóságát, továbbá a szabvány e témában nem említ 

kivételt,  

MSZ 24203-7 rendelkezése az alábbiakban 

 

tehát kértük az átláthatatlanná tett intézmény azonnali helyreállítását, melyre az volt az Ön 

válasza, hogy minden úgy marad, ahogy van, mert Önt nem érdekli a szabvány. Látva az Ön 

elképesztő arroganciáját úgy döntöttünk megkérjük jogi képviselőnket, hogy vegye fel Önnel a 



kapcsolatot és kérjen magyarázatot milyen alapon írja felül a szabvány adta kereteket, de 

sajnálatosan érdemi válaszra Őt sem méltatta a szabványba foglaltakat felülíró jogszabályt, 

rendelkezést, stb. az elmúlt két hónapban nem volt hajlandó felmutatni.   

Jelen levél megfogalmazására azért szántunk el magunkat, mert egyszerűen elképesztő 

számunkra, ahogy Ön, mint Gödöllő 7-es számú választókerületének képviselő jelöltje 

különböző TV-s műsorokban, újságokban tájékoztatja a nézőket és olvasókat a már, már földöntúli 

jótulajdonságairól, az elképesztő mindenhez is értéséről, miközben gondolkodás nélkül rongálja a 

rá bízott bölcsőde biztonsági rendszereit és válaszra sem méltatja azokat, akik nem értenek egyet 

a nézeteivel.  

Véleményünk szerint az Ön tevékenysége súlyosan veszélyezteti a Kisbalázs bölcsődébe 

jóhiszemű szülők által nap mint nap bevitt gyermekeket, ezért csatoltam Önnek egy cikket, mely 

meglátásom szerint magyarázatot ad a kiszolgáltatott gyermekek védelmének fontosságára, 

melynek talán legfontosabb eleme az épület átláthatósága.  

Számunkra elképesztő, hogy Ön képviselőjelölt lehet, miközben a saját vezetői tekintetét kifóliázta 

a saját maga által vezetett intézményből, így véleményünk szerint azt üzenve minden a 

felügyeletére bízott dolgozónak; csináljatok, amit akartok, engem nem érdekel. Hihetetlen, hogy 

minden jel szerint Ön két hónapja kedvére veszélyeztethet gyermekeket, és ha a szülők kérik a 

mutatott magatartásának hitelt adó jogalapot, akkor elzavarja őket az asztaltól és direkt olyan 

helyzetet teremt, hogy a gyermeket ki kelljen venni a bölcsődéből.  

Látva a Lokálpatrióta Klub hirdetését egyszerűen nem értjük Maga miként állhat a polgármester 

mellett és miként mosolyoghat ránk az ott látható szlogen mögül?  

   

 

Ezen fogalmak tapasztalatunk szerint magának ismeretlenek. 



 

Sajnálatosan az elmúlt 60 napban Ön nem volt konstruktív, nem óhajtotta a szerződött 

partnereinek (szülők) kérését teljesíteni, feltett kérdéseinkre nem hajlandó írásban válaszolni, jogi 

képviselőnknek nem óhajt érdemben válaszolni, ezért amellett, hogy ügyvédünk igyekszik felvenni 

a kapcsolatot az intézmény fenntartójával, (sajnálatosan ez idáig sikertelenül) igyekszünk a 

nyilvánosságot is bevonni bízva abban, hogy felkelti figyelmüket a fent olvasható történet.  

 

Tisztelt Intézményvezető képviselőjelölt asszony! 

Szeretnénk végre megérteni Önt és a döntéseit, ezért várjuk azonnali egyenes válaszait az 

alábbi kérdésekre. 

 Miként védi a gyermekeinket az Ön által elhelyezett vagy elhelyeztetett átláthatatlan fólia? 

 Mit gondol arról a felelőtlenségről, hogy saját magát és tagintézményvezető munkatársát az 

átláthatatlan fólia alkalmazásával kizárta a saját maguk által vezetett intézményből?  

 Nem gondolja-e túlzásnak úgy átalakítani egy kisgyermek-neveléssel foglalkozó 

intézményt, hogy a vezetők nem látják, mi történik a csoportszobákban? Például: van-e 

esetlegesen fáradt, kiégett beosztottja, aki legrosszabb esetben veszélyes lehet a 

gyermekekre?  

 Szeretném megkérdezni, hogy az intézményt és Önöket minden tekintetben fenntartó 

szülők és egyben polgárok vigyázó és örömteli tekintetének teljeskörű kizárása a 

csoportszobákból milyen módon fejleszti gyermekeink képességeit? Nem érzi esetleg 

túlzásnak a szülőktől elvenni azon jogukat, hogy megnézhessék gyermekeik 

tevékenykedését a csoportszobában?      

 Ön véleménye szerint a polgároknak miért kellett megvásárolniuk a méregdrága a magyar 

szabványban leírtaknak minden tekintetben megfelelő nyílászárókat? 

 Kérem előadását a tekintetben, ha megtörténik a baj és az Ön által lefóliázott 

csoportszobák felé nyíló ajtók egyike fejbe veri valamelyikünk gyermekét, akkor Ön azt 

miként óhajtja közölni velünk szülőkkel?  

Bízunk benne, hogy a sajtó felfigyel a problémára és ennek okán végre egyenlő partnerként kezel 

minket szülőket és megkaphatjuk meggyőző válaszait a témában, illetve megszűnteti végre az 

átláthatóságot gátló fóliát a bölcsődében. 
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